

台中豐邑 MOXY

房型	標準客房	房價/每晚
Room Type	Standard Queen/Twin	NT\$2,600net / per night / 一客早餐
	高級客房	
	Superior Queen/Twin	NT\$3,100net / per night / 一客早餐

- 以上房價已內含 5%政府稅與 10%服務費。
The above room rates are inclusive of 5% government tax and 10% service charge.
- 以上所有房價均包含一客早餐，額外早餐每位 NT\$380+10%
The above room rates are inclusive of one daily buffet breakfast. Additional breakfast per person is NT\$380+10%.
- 以上所有房價適用於平日，平日定義為週日至週五
Above room rates are applied to weekdays (Sunday to Friday)
- 以上所有房價均週六與國定連續假日須額外加價每房 NT\$500。
Additional NT\$500 per room are required on Saturdays and Holidays.
- 以上所有房價農曆春節期間不適用(2/08~2/14)
The above rates are not available during Chinese New Year (2/08~2/14)
- 房客免費使用健身房(24 小時)
Complimentary use of the Fitness Center(24hrs) for in House Guest.
- 客房免費提供寬頻上網服務
Free High-speed Ethernet internet connection in guest rooms

- ✓ 此房價僅適用於標準客房，房況依飯店銷售為主，當無標準客房可供預訂時，將不再提供此房價。若需其他房型，則以商務合約價或現場售價為主
This special rate is only for Standard room which is subjected to the hotel availability, whereas standard room is not available, other available room types will be quoted as corporate rate or best available rate.
- ✓ 此房價不適用於團體房價
This special rate is not applicable to the group rate.
- ✓ 飯店將視合約客戶住房量及特殊節日於合約有效期間保留調整房價之權利。
Hotel reserve the right to adjust the price according to the market.

取消 Cancellation Policy

- ✓ 任何的取消必須在入住前 48 小時提出，以免發生取消費用為 1 晚的房費
Cancellation must be reached hotel 48 hours prior to arrival day to avoid a one-night room charge.

住房/退房 Check-in / Check-out

- ✓ 飯店入住時間 15:00 以後，退房時間為隔日中午 12:00 以前。
Hotel's check in time is 15:00 on the arrival day & check out time is 12:00 noon on the departure day.